
Referat af Åbent Bestyrelsesmøde afholdt i klubben 15. januar. 
Mødet startede med en kort opridsning af baggrunden for mødet og ønsket om byggeri på den nye plads, 
som er opstået overfor klubben på grus pladsen. Det er vigtigt at MS markerer sine ønsker nu, idet der er 
rift om lige netop denne plads og at denne placering vil være den mest oplagte for klubben. 
 
Udgangspunktet for aftenens snak om byggeri var en meget tidlig skitse af bådehal på omkring 200m2, som 
også kan bruges til styrketræning og lign. suppleret med en bygning omtrent samme størrelse i to plan = 
400m2, indeholdende toilet- og badefaciliteter, diverse undervisnings-, instruktions- og motionslokaler 
samt værkstedsfaciliteter. Herudover tænkes nuværende klubhus renoveret – nuværende masteskur 
ombygges så det danner en ekstra længe i klubhusets medlemsareal. 
 
Præsentationen satte gang i en efterfølgende god og konstruktiv udveksling af ideer og synspunkter. Et 
overordnet fællestræk her var den positive holdning til behovet for at bygge og forståelse for, at det er nu, 
vi skal rykke. 
 
Der blev diskuteret forskellige løsningsmodeller for et byggeri herunder selvfinansiering via fonde, 
selvejende institution etc.  
 
Afslutningsvis resulterede indlæggene i nedsættelse af et ide- og byggeudvalg bestående af: Thomas 
Jacobsen, Carsten Thorsager, Michael Terp, Erik Christiansen og Søren Trolle. Gruppens opgaver er bl.a.:  
At skitsere behov og mulige ejerformer.  
At iværksætte konkret udformning af projektet frem mod en mulig byggefase. 
 
Der blev nedsat et sponsorudvalg, som skal finde midler til finansieringen af dels nybyggeri dels en 
renovering af vores nuværende klubhus.  
 
Klubbens medlemmerne bliver løbende orienteret om processen og den endelige beslutning om eventuelt 
byggeri skal stadfæstes via en ordinær eller ekstraordinær generalforsamling. 
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